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Referat 
Bestyrelsesmøde i Danmarks Naturfond den 21. september 2022 kl. 14-16. på Skovsgaard Gods 

Deltagere: 
Maria Reumert Gjerding, Flemming Torp, Per Kølster, Tonni Hansen, Lars Midtiby Anders Kay Gormsen og 

Catrine G Jensen 

Afbud: 
Knud Foldschack, Kristian Graubæk 

 

1. Status og scenarier for udviklingsprojektet ’Naturdestination Skovsgaard’ 

MRG præsenterede to overordnede scenarier for Skovgaards fremtid:  

- Et partnerskabsscenarie, hvor DKNF arbejder på at finde en eller flere partnere til udviklingen af 

Skovsgaard som en vildere naturdestination. Et salg af Skovsgaard ifm. et partnerskab er en mulighed. 

- Et salgsscenarie, hvor DKNF forsøger at sælge Skovsgaard uden efterfølgende DKNF-involvering i 

Skovsgaard.  

 
Bestyrelsen bakkede op om at gå videre med partnerskabsscenariet. Næste skridt er at DN’s hovedbestyrelse 

skal beslutte sin indstilling vedr. et muligt lån til DKNF på det kommende møde, og derefter skal 

repræsentantskabet behandle DKNF’s anmodning om et lån til november. 

 
 

2. Budget 2023 
Bestyrelsen drøftede og godkendte budgettet for 2023, med bemærkning om, at det er et særligt 

opmærksomhedspunkt at finde veje til at øge fondens likviditet i 2023. 

 

3. Status på myndighedsarbejdet 
CGJ orienterede om status på myndighedsarbejdet, herunder at der samme morgen var afholdt møde med 

Chefer fra Langeland kommune og Svendborg kommune, som begge udtrykte ønske om at have et godt 

samarbejde med DKNF fremadrettet. Svendborg Kommune beklagede at de havde bidraget til de nylige 

avisartikler hvor DKNF blev fremsat som at have fældet et levende hegn og store egetræer, selvom det ikke 

er sandt. Kommunen forsikrede at det måtte bero på en misforståelse og fejlcitater fra avisens side. Det blev 

på mødet med kommunerne aftalt, at der udarbejdes en fælles berigtigelse som sendes til relevante lokale 

medier. 

Bestyrelsen tog orienteringen status på myndighedsarbejdet til efterretning. 

 

4. Orientering om driften 

Bestyrelsen tog orienteringen om driften til efterretning. 

 

5. Eventuelt 

Der blev orienteret om, at der er indgået et samarbejde med det kinesiske elbilsfirma NIO. 

Derudover udtrykte bestyrelsen en stor tak til Anders, som har opsagt sin per 31. november. 

 


